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Mellan raderna i förvaltningens tjänsteutlåtande går det att utläsa att elektroniska låssystem 

kan vara lösningen på vissa skolor men att det i grund och botten handlar om att stärka 

incitamenten för skolorna att hyra ut sina lokaler utanför skoltid. I klartext handlar det om att 

öka ersättningen till skolorna så att de får täckning för de merkostnader som en uthyrning 

innebär för dem. Vi anser att detta är mer prioriterat än att retroaktivt höja föreningsstödet – vi 

tror att föreningslivet har större nytta av tillgång till fler idrottslokaler snarare än extra pengar 

som de ändå inte budgeterat med.  

 
 

 

 

 

§ 152 
Information och övriga frågor  
 

Förvaltningschef Olof Öhman informerade: 

 

A. Anbudet på skridsko och bandyhall i Tallkrogen är avvisat och upphandlingen 

avbruten. Det kommer upp ett ärende till februarinämnden omkring den fortsatta 

hanteringen av den här frågan. Alternativa lösningar undersöks och inriktningen är att 

få till en träningshall och en kompletterande isyta. Olika alternativ undersöks 

tillsammans med Fastighetskontoret. 

B. Gällande Enskede IP och den diskussion som förekommit mellan Enskede IK och 

Hammarby friidrott om hur tiderna skall fördelas på naturgräsplanen så har den frågan 

löst sig mellan klubbarna. Förvaltningen kommer att göra vissa insatser för att 

förbättra idrottsplatsen och därigenom underlätta samarbetet mellan klubbarna. 

C. En folder har delats ut vid dagens sammanträde – det kommer att bli ett antal 

aktiviteter under vintern bl.a. två stora internationella skidtävlingar i februari – Royal 

Palace sprint den 11 februari samt World cup i parallellslalom i Hammarbybacken den 

22 februari. Det kommer också att bli mycket barnaktiviteter bl.a. på Gärdet under 

februari. Det handlar om prova på aktiviteter med skidor. En ny simhallskampanj 

kommer v 4-5. Ett reducerat pris kommer att tillämpas under kampanjperioden. 

D. En brand i ett hisschakt på Östermalms IP har brutit ut (15/12) men inga personskador 

har inträffat och det kommer inte att påverka driften nämnvärt.  

 

 

Då inga övriga frågor förelåg avslutade ordföranden Emilia Bjuggren (S) sammanträdet kl. 

17:55 med att tacka idrottsnämnd samt idrottsförvaltningens medarbetare för en god 

arbetsinsats det gångna året samt önska en riktigt God Jul och ett Gott Nytt År! 

 

________ 

 

 


